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Bestyrelsesmøde i AGF Atletik 27-05-2020 kl. 19 
Deltagere: Lars, Christian R, Christian S, Henrik, Martin, Mikkel, Karen og Lise 
 

1. Valg af referent  
Christian Stounberg  
 

2. Fremlæggelse af vores vision. 
Udskydes til en gang med mindre omfangsrig dagsorden.  
 

3. Formalisering af fremgangsmåde for afholdelse af bestyrelsesmøder herunder 
planlægning, indkaldelse, afbud, forplejning, dagsorden og referent. 
Forsætter med at bruge Doodle til at indkalde til møder. Indkaldes et par dage før af 
Mikkel. Man kan som medlem af bestyrelsen regne med at de ligger sidste tirs- ons- eller 
torsdag i måneden kl. 19. Afbud til bestyrelsesmøder skal skrives direkte til Mikkel. 
Madsystem: WOLT bliver en backup plan. I tilfælde af at man har tid op til møder, skal man 
melde ind. Det er meningen man skal skiftes.  
Mere struktur, og åbenhed i bestyrelsesmøderne. Christian R bliver ny ”dagsordens”-mand, 
og har fået lov til at fastsætte frister som punkter til dagsordenen man skal komme med 
inden. En fastsat estimeret tid for længden af bestyrelsesmøder i den nye bestyrelse, er sat 
til 2 timer med forbehold for ekstraordinære dagsordener. 
Som fast referent vælges Christian Stounberg.  
 

4. Kommunikation i bestyrelsen 
a. Hvordan fungerer brugen af intranettet? 

Der er positiv fremgang, og vi tester det videre. Der er fordele forbundet med 
Google intranettet, da deling af interne dokumenter og kommunikation mellem 
bestyrelsesmedlemmer og trænere er fordelagtigt. Når flere af de nye 
bestyrelsesmedlemmer får en yderligere introduktion til platformen, burde 
ibrugtagningen forbedres.  

b. Forventninger til svartid m.m. Hvordan undgår vi at bestyrelsesmedlemmer og 
trænere brænder ud jf. Dans mail (marts).  
Primært med hensyn til at få fastsat nogle retningslinjer til medlemmer, som de kan 
gå ud fra og have forventninger til.  
Skal vendes på trænermøde, da det ikke kan besluttes på bestyrelsesniveau. Mere 
om dette følger.  
 

5. Håndtering af træning under Covid-19  
Status fra grupperne: 
Går okay, og det er godt at komme i gang igen, er den generelle holdning. Ungdom ønsker 
at opbevare tasker under træning. Det skal være en træner-opgave, hvorfor det fremover 
skal ske ved at trænerne skal være personerne som transporterer tasker fra udeareal ind til 
klubhuset.  
Der skal laves en generel udmelding ud til grupperne, som grupperne kan støtte sig på. 
Primært med hensyn til håndtering af corona. Lise valgt til at lave udkast til retningslinjer.  
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6. Mangekampsgruppen:  
a. Martin indleder med en præsentation som ungdomsrepræsentant  

Vi skal have fastsat nogle regler, retningslinjer mv. til mangekamp. Bl.a. klarlagt for 
mangekampsgruppen at det er Lise, som er kontaktperson.  

b. Hvad er den nye bestyrelses retning og holdning til mangekamp? 
Holdningen er at vi naturligvis skal forsætte med Mangekamp-gruppen i AGF-
Atletik. En nærmere præsentation af bestyrelsens intention med Mangekamp, 
præsenteres efter en gennemgang og diskussion af klubbens generelle visioner.  

c. Tom har spurgt om træner Dennis Mägi kan han få kontingentfritagelse eller en 
skattefri godtgørelse på 2000 kr. om året. Det er tidligere aftalt at 
mangekampsgruppen skal drives ud fra et “hvile-i-sig-selv”-princip.  
En godtgørelse er blevet afvist, men Dennis vil fremover kunne fritages for 
kontingent.  

d. Dennis har snakket med Dan om et projekt, hvor han udvider sin trænerrolle under 
AGF Atletik til gavn for både klubben og ham selv. Dan synes det lyder interessant, 
og Dennis vil gerne præsentere idéen for (medlemmer af) bestyrelsen. Vi skal 
beslutte hvem der skal mødes med Dennis.  
Vi er i bestyrelsen interessante i at høre på Dennis’ forslag. Vi er uden at have hørt 
om projektet konkret, meget interesseret. Martin, Marie, Lars, Lise og Henrik 
deltager her.  
 

7. Kontingentopkrævning. Folk betaler ikke til tiden, og der skal rykkes mange gange.  
Grundet mange sene betalinger, og mange kræfter og ressourcer i ”opkrævningsarbejde”, 
er det besluttet at der skal indføres en deadline for medlemmers betaling af kontingent.  
Tidsfristen er fastsat til 14 dage. Hvis det en forsat tendens med sene betalinger fra 
klubbens medlemmer, overvejes det at tage hårdere metoder i brug.  
Navnlig vil det blive fremført for eliten, at betaling af kontingent rettidigt er vigtigt for 
klubben. På sigt vil det kunne påvirke deres elitestøtte, da en forudsætning for elitestøtte 
er kontingent. Snarest vil komme en udmelding fra bestyrelsen.  
 

8. Status på klubtøj? Medlemmerne spørger til det. 
Corona påvirker Adidas’ levering af det klubtøj der blev bestilt i slutningen af 2019. Alt der 
var bestilt var annulleret, men det har været muligt at skaffe det meste. Nuværende status 
er: alt tøj er kommet hjem (er til tryk nu), til voksne, på nær ganske få splitshorts til 
kvinderne. Til ungdom er 2/3 af tøjet kommet hjem og er ligeledes til tryk. 
Erhvervsklubbens tøj er ved tryk. 
Ny farve til kvindernes jakke, grudnet den bestilte farve har været umuligt at skaffe. Men til 
at fortrøste dem som har bestilt, er holdningen til den nye farve at den faktisk er flottere.  
Inden for de næste 14 dage (obs. 27/5) bliver der fordelt klubtøj. Der kommer en melding 
ud om dette.  
Drengegruppen ønsker en heldragt til race. Dette vil der blive arbejdet på.  
 

9. AGF Atletiks rolle i “stadionprojektet”.  
Ceres park skal næsten helt sikkert istandsættes, og derfor bør AGF måske bidrage med 
ønsker/holdninger mv. til projektet.  
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Ønske fra Esben (fys), at det blev taget op. Vi ønsker fra AGF’s side at blive hørt i 
debatten.  
Mikkel tager kontakt til Lars Nielsen.  
 

10. Status på det nye klublokale. 
Det bliver pisse godt! Det kan vi forsikre jer om. 
Nøglefordeling? Vi skal have en nøgleboks, hvis det tillades af udlejer. Der skal ikke laves 
flere nøgler hvis vi får nøgleboks. Opdatering er at der er blevet sat nøgleboks op.  
Der må gerne laves klubsamlinger i klubhusets områder.  
 

11. Eventuelt 
a. Spiseforstyrrelser workshop  

Flere har spurgt efter oplæg. Der arbejdets på workshop og optimering omkring 
spiseforstyrrelser. Workshoppen skal være for klubbens medlemmer, og vil  
 

b. Ansøgning (økonomi) 
Den er sendt til DIF, og vi afventer svar.  
Der blev fremlagt et nyt sponsortiltag, som der skal arbejdes videre på. Gruppen 
arbejde videre på denne. Sponsorgruppen består af medlemmerne Martin, Henrik 
og Christian S.  
Klubbens medlemmer opfordres til at om at spørge bekendte som måske om de vil 
støtte AGF.  
 
 


